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Ohlédnutí za školním rokem
Školní rok nám skončil. Jaký byl? Snažili jsme se o to, aby byl opět jako ty roky před covidem, tedy
plný doprovodných akcí. Zároveň jsme však potřebovali ony covidové roky v učení dohnat. 
Připomeňme si některé akce, které jsme s úspěchem uskutečnili. Absolvovali jsme velmi zajímavou
diskuzi na obecním úřadě, kde žáci diskutovali s dlouholetým starostou panem Josefem Kačerem.
Deváťáci  zavítali  do  Náchoda  na  prezentaci  středních  škol,  zhlédli  jsme  úžasné  divadelní
představení Lakomec v Klicperově divadle v Hradci Králové. Na 1. stupeň a do školky zavítala
hodně  pekelná  Mikulášská  družina,  proběhlo  rozsvěcení  vánočního  stromu  v  obci.  Opět  jsme
obnovili zájezd Ledová Praha. Akcí roku bych jmenoval den otevřených dveří v nové tělocvičně a
její  následné  uvedení  do  provozu.  Naše  nová  tělocvična je  opravdu  nádherná  a  posunula  nás
všechny o veliký kus kupředu. Děti mohou sportovat v zařízení na vysoké úrovni a tělocvična je
součástí školy. Vyzkoušeli jsme uspořádat v tělocvičně divadelní představení – bylo to představení
Divadla jednoho herce a bylo skvělé. Tělocvična se rovněž využívá i pro veřejnost. Jak je vidět,
nová tělocvična má napilno a to je dobře. Co by byla tělocvična bez potřebného vybavení? Máte
pravdu, nebylo by to ono. Tělocvičnu se nám podařilo dovybavit různým sportovním náčiním a to
včetně florbalových mantinelů (děkujeme sponzorům, jejich výčet je na webu školy). Od tělocvičny
se dostáváme ke sportovním turnajům, které jsme uskutečňovali tradičně v rámci ankety sportovec
školy.  Jednalo  se  o  turnaje  ve  stolním  tenisu,  bowlingu,  streetballu,  florbalu,  přehazované,
biatlonové  štafetě.  Je  zjevné,  že  bez  tělocvičny  bychom tyto  turnaje  kvalitně  neuskutečnili.  V
tělocvičně samozřejmě probíhaly hodiny tělesné výchovy, dále pak pravidelné sportování žáků 1. st.
se lvíčkem, pobyt školní družiny. Ráno pak do tělocvičny chodily také děti z mateřské školy. O
budoucnost sportu u nás je tedy postaráno. 
Kromě sportu jsme nezapomínali ani na dopravní výchovu. Čtvrťáci byli dvakrát na dopravním
hřišti v Bělovsi a usilovali o zisk průkazu cyklisty. Pracovali jsme také na dopravní výchově. Naši
žáci se dostali až do krajského kola této soutěže, za což je moc chválíme. Škoda, že tato soutěž na
jiných školách upadá, ačkoli řidičem určitě bude každý. V rámci dopravní výchovy jsme ve škole
měli také velmi zajímavé přednášky Policie ČR. 
Tradicí školy jsou již dlouhá léta sportovní výcviky a kurzy. Uskutečnili jsme plavecký a bruslařský
kurz.  Dále  se  nám  podařilo  i  přes  sněhovou  nepřízeň  počasí  zajistit  žákům  sedmého  ročníku
lyžařský výcvik v Deštném v O. h. a žáci pátého ročníku zase zažili výjezdní lyžařský výcvik do
Mladých Buků. 
Určitě nesmím zapomenout na soutěže. Například Pythagoriáda, zeměpisná olympiáda, dějepisná
soutěž, matematická olympiáda, matematický klokan, přírodovědná soutěž a poznávání přírodnin,
mladý zahrádkář, Rozpočti si to! Na druhém stupni se žákům sčítaly body za úspěchy v soutěžích a
na konci školního roku jsme vyhlásili anketu Mozek školy. Ke konci školního roku absolvovaly
všechny třídy školní výlety. Konkrétně ZOO Praha, ZOO Dvůr Králové, kemp v Sedmihorkách, IQ
Park Pardubice. Deváťáci si užili svůj školní výlet již v březnu, kdy lyžovali v Deštném. 
Podstatnou událostí školy, tedy deváťáků, jsou přijímací zkoušky. Cermat to deváťákům opět moc
neulehčil  a  přijímací  zkoušky  nebyly  jednoduché.  Naši  žáci  to  však  nakonec  zvládli  a  na
požadované střední školy se dostali. A kam že to odchází nebo co že z nich bude? 1x učitelka pro
MŠ/ŠD, policistka,  servírka,  kosmetička,  nutriční  asistentka,  hasička,  grafička,  ajťák,  elektrikář,
podkovář a 2 žákyně odchází studovat na gymnázia. Každý si tedy našel to své.  
Personálních změn v uplynulém školním roce nebylo mnoho. Odešla vychovatelka a asistentka v
jedné osobě paní Helena Čepelková. Za její práci jí děkujeme a přejeme hodně úspěchů v další
kariéře.
Závěrem chci všem rodičům, žákům a pracovnicím školy poděkovat za zvládnutí školního roku.
Hodně zdraví a krásné léto.    
                                                                                                                                        Mgr. Karel Dvořáček, ředitel školy


